



شركة المطاحن العمانية (ش.م.ع.ع) Oman Flour Mills Company (S.A.O.G.)

Date : 1/Feb/2026

تاريخ : ١/فبراير/٢٠٢٦م

After Greeting,,

تحية طيبة وبعد,,

Subject: Invitation to a Discussion Session to Present Details and Address Inquiries Regarding the Latest Developments of the Ongoing Dispute Between the Partners in Sohar Flour Mills

الموضوع: دعوة لجلسة نقاشية لعرض التفاصيل والرد على الاستفسارات المتعلقة بأخر مستجدات الخلاف القائم بين الشركاء في شركة مطاحن صحار.

Oman Flour Mills Company SAOG would like to invite investors and financial Analysts to a virtual discussion session.

تود شركة المطاحن العمانية ش.م.ع.ع دعوة المستثمرين والمحليين الماليين الأفاضل لحضور جلسة نقاشية افتراضية:

The agenda of this session will focus on presenting the details and addressing inquiries related to the latest developments of the ongoing dispute between the partners in Sohar Flour Mills, a subsidiary of (Atyab Investment), as disclosed on the MSX website. The discussion session will be held on Monday, 2 February 2026, at 2:00 PM.

سيكون جدول أعمال الجلسة مخصصا لعرض التفاصيل والرد على الاستفسارات المتعلقة بأخر مستجدات الخلاف القائم بين الشركاء في شركة مطاحن صحار، (شركة تابعة لشركة أطياب للاستثمار)، والتي تم الإفصاح عنها عبر موقع بورصة مسقط. وستعقد الجلسة يوم الإثنين الموافق ٢ فبراير ٢٠٢٦م، في تمام الساعة الثانية ظهرا.

This session will be conducted Virtually, on the link below:

سيتم عقد الجلسة عبر برنامج الإتصال المرئي والمسموع من خلال الرابط أدناه:

[Discussion Session link](#)

[رابط الجلسة النقاشية](#)

For more information, please contact the investor's relations officer:

ولزيد من المعلومات يرجى التواصل مع مسؤول علاقات المستثمرين:

Mr. Maher bin Habib Al Balushi

الفاضل / ماهر بن حبيب البلوشي

E-mail: maher@omanflourmills.com

البريد الإلكتروني:

Tel: 99510954

maher@omanflourmills.com

الهاتف : 99510954

DocuSigned by:

2F9C0CC2E4DD474...

